
Technische Dienst het wel jammer zou vinden om
het grote bedrag, dat zou moeten worden uitge-
legd voor het in orde maken van de fundering, aan
het pand te besteden, terwijl dan daarna nog de
restauratie van de opstallen zou moeten plaatsvin-
den.
Deze vertrouwelijke uitlating heeft regenten er toe
gebracht, bij het Sint Franciscus Gasthuis te pei-
len, of dit belangstelling heeft voor de grond van
K(uijl's) F(undatie) Wanneer Franciscus een zoda-
nig bedrag wil betalen, dat K(uijl's) F(undatie) zou
kunnen worden afgebroken en op een andere
plaats opnieuw opgebouwd, dan zouden regenten
hiervoor in beginsel openstaan, mits de Gemeente
elders passende grond ter beschikking zou kunnen
en willen stellen.

Burgemeester: Dan zou dus het oude gebouw, waarvoor thans
steun van Overheidswege wordt gevraagd, toch
komen te vervallen.

Bonjer: Dit behoeft niet, omdat Ir. van der Heyden ons
heeft verzekerd, dat het Hoofdgebouw, mits voor-
zichtig afgebroken, elders weer met de oude bouw-
stoffen in de oude vorm kan worden opgetrokken.
Dit brengt natuurlijk extra kosten mee en het gaat
er dan om, of de Overheid deze wil dragen. Het
oude gebouw zou dan het middelpunt kunnen
worden van een nieuwe hof, terwijl de stijl van den
bijbouw zodanig zal moeten zijn, dat hij niet botst
met den stijl van het hoofdgebouw. Inwendig zou
die bijbouw natuurlijk moeten voldoen aan de te-
genwoordige eisen.

Burgemeester: Mijn geweten is nu weer gerust. Ik twijfel niet of
c.q. zal een geschikt terrein elders zijn te vinden.
De financiering kan dan verder worden beke-
ken'*»).

Na dit hartverwarmende blijk van belangstelling hebben de re-
genten van de gemeente nooit meer iets vernomen.

Voordat dit telefoongesprek plaats vond en er sprake was van
verkoop aan het Sint Franciscus Gasthuis hadden de regenten eerst
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